

Øsløs-Vesløs-Arup Menighedsråd		Blad
		Formandens initialer SO
Ordinært menighedsrådsmøde – Hannæshallen onsdag d. 9. april kl. 18.30 – 20.30		
Afbud fra: Jørgen, Afbud og eventuelle forsinkelser meddeles formanden – forud for mødet.		

Nr.	Emne og Beskrivelse	Referat
1	Godkendelse af seneste referat Gennemgang og godkendelse af sidste mødes referat.	
2	Orientering fra: Præst, Formand/Næstformand, Kontaktperson, Kasserer, Kirkeværger, Bygningssagkyndig, Medarbejderrepræsentant, Samarbejdsudvalget, Øvrige medlemmer. <i>Dette er et orienteringspunkt og ikke tiltænkt egentlig sagsbehandling.</i>	Præsten: Konfirmander: fotograf og bog-gave bestilt. 2. pinsedag: præsten medbringer kaffe + blomster fra Øsløs + kage (JLL baker) Nye retningslinjer for lørdagsdåb præsenteres. Formand: Stiftmenighedsrådsmøde – 17. maj AJ og SO deltager Højskoledag er undervejs Kontaktpersonen: Intet at berette Kassereren: Budget – en fejlplaceret post påpeges. Energiforberedning tilbagebetales – beløbet for varmepumpe er lagt til side. Kirkeværger: Arup: mindelund. Alt klar, men mangler planter.

Nr.	Emne og Beskrivelse	Referat
		Der nedsættes et udvalg til indkøb af planter til mindelunden + læhegn v. storkevænget. Forslag om indvielse til Kristi himmelfart. Bygningssagkyndig: Ny aftale angående algefjerning sættes i gang. Medarb. Rep. Tur til Bornholm: Kirkeværgerne låser op og låser igen. PC til service – er nu 10 år gl. Rådet vurderer derfor at nye skal indkøbes. BS vil se nærmere på at løse problemerne med netforbindelsen i Arup graverhus. Samarbejdsudvalget. Højskoledag er godt undervejs. Der orienteres om dagens program. Vi arbejder på at inkorporere Østerild. Kirkefestivallen bliver i år afholdt i Øsløs kirke. IH udarbejder forslag til gudstjenesten og den overordnede ide. MR arbejder videre med programmet ved næste møde.
3	Årshjul tilrettes IH	
4	Kontrakt til vikarer Der er udarbejdet en ny kontrakt + aftaleseddel for koret Se bilag JLL	Bortfalder
5	Kørselspenge til vikarer Lige nu er aftalen således: Bor vikaren i sognet er der ikke kørselspenge, bor vikaren uden for sognet er der kørselspenge. BS	JLL spørger sig for ved personalekonsulent.
6	Anerkendelse af frivillige Er der mulighed for at bakke op om vores frivillige strikkedamer? Penge? Tur? Andet?	AJ arbejder videre med muligheden for en tur. MR tager stilling til konkret forslag ved senere møde.

Nr.	Emne og Beskrivelse	Referat
	AJ	
7	Anskaffelse af katafalk Vores kirker ejer ikke deres egen katafalk til trods for dette anbefales på det kraftigste af folkekirkens arbejdsmiljørådgivning: • Det vigtigste er, at kisten kan placeres i kapellet ved hjælp af et egnet teknisk hjælpemiddel, da løft af kister ikke er tilladt i forhold til arbejdsmiljøloven. • Det anbefales at anvende en elektrisk eller hydraulisk kiste-vogn / katafalk, der kan sænkes op og ned. Denne kan anvendes ved transporten fra rustvogn til kapel. (fra FAR's hjemmeside, se den fulde vejledning i bilag) Vi har indtil nu lånt løsninger af enten bedemænd eller Østerild pastorat. Katafalken skal også anvendes ved begravelser hvor der enten ikke er pårørende, der kan bære eller hvor kisten er for tung til, det kan gøre forsvarligt. Disse begravelser forventes der at blive flere af fremadrettet. Lisbeth har indhentet tilbud (se bilag) IH, PP	Der debatteres og holdes afstemning, Det vedtages (7 for + 1 imod) at arbejde videre med de givne tilbud. Lisbeth bestiller den ønskede katafalk.
8	Musik i Hanherred Vores organist ønsker ikke længere at være tovholder på det årlige koncertarrangement. Vi skal finde en ny løsning. JLL, SO, IH	Der orienteres.
9	Forårsmesse i Hannæs hallen Evaluering af vores deltagelse IH	Evaluering: Samarbejdet gik godt. Overvejelser til næste gang: Provokerende plancher som blikfang God ide med skærmen der kørte Revurdering af præmierne
10	Indledende budgetsamråd Tilbage melding IH, SO, BS	Forberedende budgetsamråd: der bliver spurgt efter data fra kirkegårdene i forbindelse med overgang til provstiskyen. SO spørger for ved Sanne.
11	Er der nyt siden sidst angående: 1. Ladestandere?	Pengene er bevilliget til løvsugerren.

Nr.	Emne og Beskrivelse	Referat
	2. Hegnet v. præsteboligen? 3. Mindelunden? 4. Skiltningen på kirkegården? 5. Løvsugeren? 6. Bookingmulighed på hjemmesiden? 7. Kalkningstjenesten? IH	
12	Eventuelt Åbent punkt for øvrige emner, der ønskes drøftet. ALLE	Koret – JLL har udformet en seddel til afregning som vi vil bruge fremadrettet. AJ – er på sagen med gaverne. Vores organist anmoder om at holde en koncert i efteråret med materiale fra Mads Granum. Pris 6.000 kr. Det debatteres og MR beslutter sig for at takke nej. Præsten: Den nuværende embedstelefon er nu 9 år gammel og kan ikke længere opdateres til at køre div. Programmer. IH ser på indkøb af en ny.
13	Punkter til kommende møde: Følgende punkter tages med på næstkommende møde	1. Kalkning. 2. Kirkefestival 3. Mindeafdeling på kirkegården for bisatte til havs. 4. 5.

Øvrig info:

Følgende mødetidspunkter er planlagt: 6. maj, 3. juni

Deadlines for sognebladene i 2025: 16. april, 18. juli, 10. oktober

Søren Ottosen

Brian Lerche Skytte

Alice Jacobsen

Johan Lindemann Larsen

Jens Christian Toft

Jesper Jensen

Knud Jørgen Kristoffersen

Jørgen Jacobsen

Inger Hørning